
 

 
Skolebestyrelsesmøde 

Janderup Skole og Blåvandshuk Skole 
 

Dato: Mandag d. 24. marts 2025 
Tidspunkt: 17:00 – 19:00 
Mødested: Janderup Skole 
Referent: Morten Bech Sørensen 
 
 
Deltagere 
Helene Schaldemose (formand) 
Thomas Heide Christensen (næstformand) 
Caspar Sylvest 
Tina Bentsen 
Trine Kærgaard Haltrup 
Anne Mette Thrane 
Marielle Damgård Rindal 

Line Hindø Paabøl Andersen 
Heidi Elbæk 
Morten Bech Sørensen 
Thomas Wollerup 
Clara Hansen 
Clara Skovfoged 

 
 

Dagsorden Referat 
1.  

 
 
 

Orienteringer 
1. Formand 
2. Skoleledelsen 
3. MED 
4. Elevråd 
5. Andre 

Ad. 1 – Opstillingsmødet gav en mulig kandidat 
til bestyrelsen. Der er to ledige pladser. 
Bestyrelsesmedlemmerne opfordres til at prikke 
mulige kandidater. 
Ad. 2 – Vi nærmer os skoleudviklingssamtalen. 
Der hvor vi fortæller skolechefen om planer og 
status for skolens udvikling og ser på relevante 
data. 
Snak om dagsordenen tages på næste 
bestyrelsesmøde. 
Vi har pt. besøg fra Chieri i Norditalien gennem 
EU-programmet ERASMUS+. 
Gennemgang af kommende skoleårs elevtal og 
deraf følgende klassedannelse. 
Ad. 3 – Næste MED-møde er fremrykket pga. 
høringssvarfristen til SFO-
tildelingsmodelhøringen. 
Ad. 4 -  
Ad. 5 – Anne Mette orienterede fra 
trivselskonference, en rigtigt god og givende 
oplevelse. 
Line orienterede om ERASMUS+kursus i 



 

Barcelona, hvilket også var en god og givende 
oplevelse. 
 

2.  Høring, SFO-tildeling (bilag 1-4) 
 

Orientering om hvad forslaget betyder for vores 
fritidstilbud helt konkret. 
Det nye er at modellen fjerner justeringer og 
lappeløsninger og dermed er en ensartet model 
for alle kommunens fritidsordninger. 
Snak om hvordan de forskellige kommunale 
fritidsordninger har forskellige forhold og vilkår, 
som er opstået over tid. 
Forklaring af hvordan åbningstiden defineres 
kommunalt og hvordan den ser ud i Oksbøl og i 
Janderup. 
Principielt er ideen med en ensartet 
tildelingsmodel uden justeringer og lapper god 
nok, problemet er at man ikke forholder sig til 
den nuværende reelle åbningstid. 
Snak om den lokale åbningstidshistorik. 
På baggrund af drøftelserne udarbejder 
skoleledelsen et høringssvar og tilstræber at 
dette sammen med MEDs høringssvar kan 
sendes som et fælles høringssvar. 

3.  Overgange gennem skoleforløbet 
 

Som aftalt før sommerferien drøftes de store 
overgange i løbet af skoleforløbet. Dette holdes 
sammen med en forældrehenvendelse om 
overgangen fra indskoling til mellemtrin i Oksbøl. 
Da henvendelsen drejer sig om en specifik klasse 
og dens lærere overlader bestyrelsen dette til 
skoleledelsen og behandler kun de generelle 
aspekter i sagen. 
Bestyrelsesformanden besvarer henvendelsen 
på baggrund af drøftelsen. 
Snak om fordele og ulemper ved den 
faseopdelte skole, om lokale muligheder og 
begrænsninger og om hvordan der ofte er blevet 
set bort fra det automatiske lærerskift i 
faseovergangen. 

4.  Skolebestyrelsesmøde i april 
 

Mødet afholdes stadig d. 29/4 under ledelse af 
næstformanden. 
 

5.  Eventuelt 
 

TW orienterede om og inviterede bestyrelsen til 
fælles personalemøde med oplæg af Søren 
Bøjgaard d. 10/4. 
 

 


